
 

 

 

Folketingets Sundheds- og Ældreudvalg har den 3. juli 2017 stillet følgende spørgsmål 

nr. 1033 (Alm. del) til sundhedsministeren, som hermed besvares endeligt.   

 

Spørgsmål nr. 1033:  

”Ministeren bedes i forlængelse af samrådet i Sundheds- og Ældreudvalget 

den 27. juni 2017 (jf. SUU alm. del – samrådsspørgsmål DI, DJ og DM) oplyse, 

hvor mange henvendelser til psykiatrien der årligt har været for 0-18-årige 

de sidste 10 år.” 

 

Svar: 

Jeg har til svar på dette spørgsmål indhentet vedlagte bidrag fra Sundhedsdatastyrel-

sen, som jeg henholder mig til. Af bidraget fremgår det bl.a., at kontakter til det psy-

kiatriske sygehusvæsen fra 2007-2015 har været støt stigende. Dog ses kun en min-

dre stigning fra 2015-2016. Hvad angår antal unikke patienters kontakt til det psykia-

triske sygehusvæsen ses samme tendens, dog med et lille fald fra 2015-2016.   
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